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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-14 
Rijeka,  26. 08. 2019. 

 
 

ZAPISNIK 
S 7. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
7. sjednica VMO Grbci održana je 15.07.2019. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO  

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Karin Sluga 

 Josip Radoš 
 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika s 6. sjednice VMO Grbci održane 03.06.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Planirani spoj Dražičke ulice s cestom Tina Ujevića – očitovanje i stav VMO Grbci 
2. Komunalna problematika 
3. Izvještaj realiziranih programskih aktivnosti VMO Grbci – Sportski program, Dani Mjesnog 

odbora i Birajmo najljepšu okućnicu 
4. Prijedlozi programskih aktivnosti za 2020. godinu 
5. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović sukladno zaključku donesenom na prošloj sjednici 
napomenuo je kako će VMO Grbci nastaviti s izražavanjem protivljenja planiranom spoju Dražičke 
ulice s cestom Tina Ujevića. Sukladno razgovorima i dogovorima jednoglasno je odlučeno da se uz 
ovo protivljenje priloži i peticija sa skupljenim potpisima građana Grbaca koji podržavaju ovaj stav, te 
da se u protivljenju napomene važnost i buduće planirane gradske prometnice oznake GSP 233, te 
njeno uvrštavanje u plan izgradnje čim je moguće prije. G. Radoš napomenuo je kako je prikupljanje 
potpisa podrške građana već krenulo. Gđa. Sluga nadovezala se te predložila ukoliko bude potrebno 
okupljanje građana na košarkaškom igralištu te reakcije i priopćenja prema medijima kao dodatnog 
alata pritiska na Grad Rijeku i javnog apeliranja na ovaj problem. Gđa. Radoš predložila je da se do 
naredne sjednice, cca. mjesec dana zajedničkim snagama prikupljaju potpisi te da se onda vidi u 
kojoj je to fazi i kakvog su mišljenja građani po ovom pitanju. G. Abramović nadodao je kako je na 
jesen ukoliko se ocijeni potrebnim moguće sazvati i Zbor građana na ovu temu. G. Đurković složio 
se s navedenim te nadodao kako bi svakako bilo dobro vidjeti kakav će biti učinak prikupljanja 
potpisa i njihov broj do sljedeće sjednice te predložio da se onda odluči o daljnjem koraku. G. Radoš 
mišljenja je kako bi alternativno rješenje spoja Dražičke ulice sa cestom Tina Ujevića u biti bilo 
trajno, a ne samo privremeno, odnosno do izgradnje gradske prometnice oznake GSP 233, kao i da 
se može pronaći način sprječavanja ovog spoja predmetnih ulica. 
 
Zaključak: Jednoglasno je odlučeno da će se peticijom prikupljati potpisi građana protivljenja 
navedenom spoju te će Vijeće na sljedećoj sjednici odlučiti o daljnjem koraku. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović predložio je vijećnicima da se TD Rijeka promet uputi zahtjev za postavom 
dodatnih stupića u Dražičkoj ulici kod kućnog broja 4, u blizini boksa za kontejnere za komunalni 
otpad te da se od Komisije za postavljanje predmeta i privremenih objekata na području Grada 
Rijeke zatraži postavljanje kontejnera za odvojeno skupljanje otpada na istoj lokaciji. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili s g. 
Abramovićem. 
 
2.2. G. Abramović informirao je vijećnike kako je sukladno dogovoru, a na temelju primjedbi građana 
na uvođenje ljetnog voznog reda autobusne linije br. 3, te narušenog standarda usluge javnog 
gradskog prijevoza građana Grbaca i Gornjeg Zameta upućen službeni dopis prema KD Autotrolej i 
nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
G. Abramović kratko se osvrnuo na realizirane programske aktivnosti, Sportski program, Dane 
Mjesnog odbora i Birajmo najljepšu okućnicu. Mišljenja je kako su svi programi odlično realizirani na 
obostrano zadovoljstvo i Vijeća i građana. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem.  
 
AD 4 
 
G. Abramović upoznao je vijećnike s pristiglim uputama za prijavu programskih aktivnosti vijeća 
mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu za 2020. godinu. Po uzoru na 
ovogodišnje programske aktivnosti g. Abramović predložio je da se pošalju prijedlozi jednakih 
programskih aktivnosti i za sljedeću godinu, a ukoliko ostali vijećnici imaju neke nove prijedloge neka 
ih iznesu kako bi ih se uvrstilo i ukomponiralo u cjeloviti prijedlog. Gđa. Crnković nadovezala se s 
prijedlogom da se u sklopu Dana MO održi zelena tržnica na kojoj bi se prezentirali i prodavali 
domaći proizvodi. Uvrštavanjem u program Dana MO i ovu moguću, novu aktivnost, g. Abramović 
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predložio je da se prijedlozi programskih aktivnosti za 2020. godinu pripreme s kompletnim 
proračunom po uzoru na ovogodišnje programske aktivnosti jer smatra da su oni bili kvalitetno 
planirani i realizirani te da će se u 2020. godini isto tako moći realizirati.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili da se 
kao prijedlozi programskih aktivnosti VMO Grbci za 2020. godinu pošalju sljedeći programi: 
Doček Zametskih zvončara i maškara, Sportski program, Dani Mjesnog odbora, Birajmo 
najljepšu okućnicu, Ekološka akcija, Križevica 2020. i Doček Svetog Nikole. 
 
AD 5 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o traženom mišljenju VMO Grbci od strane Odjela gradske 
uprave za poduzetništvo povodom Zahtjeva za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena 
ugostiteljskog objekta „Alfa“, Primorska 22 do 02,00 sata za dan 15. lipanj 2019. godine. Produženje 
radnog vremena tražilo se zbog održavanja pikado turnira. G. Abramović obavijestio je vijećnike da 
je mišljenje povodom zahtjeva sukladno dogovoru bilo pozitivno s obzirom na sve prethodne upite za 
produženjem radnog vremena i pozitivnog očitovanja VMO, a kako nije bilo nikakvih primjedbi i žalbi 
od strane građana.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 


